
SDRUŽENÍ HASIČPŮ ČECH, MORAV A SLEZSKA 

OKRESNÍ SDRUŽENÍ HASIČŮ ROKYCANY 

Klostermannova 635 Rokycany Plzeňské Předměstí 33701 

 

 

ZÁPIS 

 

ze shromáždění představitelů sborů dobrovolných hasičů okresu Rokycany 

ze dne 30. listopadu 2024 v Cheznovicích 

 

Program jednání: 

 

1.   Zahájení, schválení programu 

2.  Volba zapisovatele, ověřovatelů zápisu, mandátové a návrhové komise 

3.   Kontrola usnesení 

4.   Zpráva mandátové komise 

5.   Zpráva o činnosti okresního sdružení hasičů Rokycany za rok 2024 

6.  Čerpání rozpočtu za leden - říjen 2024 

7.   Zpráva okresní kontrolní a revizní rady 

8.   Návrh rozpočtu na rok 2025 

9.   Zprávy odborných rad 

10. Příprava řádných valných hromad SDH a okrsků 

11. Diskuse 

12. Návrh na usnesení - schválení 

13. Závěr 

 

 

1. Zahájení 

Shromáždění zahájil starosta OSH Rokycany Miroslav Frost, přivítal přítomné 

představitele sborů dobrovolných hasičů i hosty. Hosty shromáždění byli 

za HZS Pk brig.gen.Ing. František Pavlas, ředitel HZS Pk 

za KSH Pk Josef Černý, starosta 

za OÚ Cheznovice místostarosta Josef Huml. 

M. Frost požádal přítomné o minutu ticha pro dobrovolné hasiče, kteří již nejsou mezi 

námi. 

Dále předal slovo řídícímu jednání Miloši Svobodovi, který seznámil s programem, 

K programu nebylo připomínek a byl přítomnými schválen.  

 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu: 

Volbu provedl Miloš Svoboda: 

 

Zapisovatel - Věra Sedláčková, pracovnice OSH Rokycany 

 

Ověřovatelé zápisu:  Michal Štědrý, SDH Týček 

                                  Michal Lauber, SDH Vranovice 

 

Zapisovatel i ověřovatelé byli přítomnými schváleni. 
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3. Volba pracovních komisí: 

 

Volba mandátové komise - navrženi: 

 

Zbyněk Knot - SDH Třebnuška 

Jiří Tumpach - SDH Drahoňův Újezd 

 

Volba návrhové komise - navrženi: 

 

RNDr. Jan Sedláček - SDH Přísednice 

Pavel Brezňan - SDH Vísky 

 

Volba skrutátorů - navrženi: 

 

Šárka Frostová - SDH Cheznovice 

Ing. Karel Dlouhý - SDH Bušovice 

 

Návrh členů mandátové, návrhové komise a skrutátorů byl přítomnými schválen. 

 

 

4. Kontrola usnesení ze shromáždění představitelů sborů 25. 11. 2023 v Bušovicích - 
přečetl Miloš Svoboda: 

Usnesení z předchozího shromáždění je plněno, ŘVH ve sborech proběhly, rovněž 

členské příspěvky dospělých i MH byly od všech sborů odvedeny na OSH. 

 

 

5. Zpráva mandátové komise: 

      Pozvaných starostů SDH celkem 66, přítomno 42, tj. 63,6%. 

Shromáždění je usnášeníschopné. 

 

 

6. Zpráva o činnosti OSH Rokycany za rok 2024 - přednesl starosta OSH 

 Miroslav Frost: 

Hovořil o všech oblastech činnosti OSH: 

O práci výkonného výboru - v letošním roce se sešel celkem na 8 jednáních, v měsíci 

prosinci se uskuteční výjezdní zasedání VV. Výkonný výbor pracoval podle 

schváleného plánu i řešil aktuální záležitosti sborů. Vyhodnocoval a sestavoval 

rozpočet, připravoval okresní kola soutěží, školení, vyhodnocoval čerpání dotací, 

schvaloval vyznamenání. Každým rokem je prováděna inventarizace majetku OSH. 

Miroslav Frost hovořil o práci odborných rad, podrobnější informace přinesou vedoucí 

těchto rad. Informoval o výši dotací MŠMT, MV, NSA, Pk a o jejich čerpání. 

Hovořil i o okresních a krajských kolech soutěží, které v letošním roce proběhly. 

Seznámil i s počtem schválených vyznamenání, která byla členům udělena.  

Aktiv zasloužilých hasičů - v letošním roce byl náš okres spolupořadatelem setkání 

zasloužilých hasičů Pk  a KV, organizace setkání byla velice kladně hodnocena.  

Závěrem zprávy starosta OSH poděkoval za odvedenou práci a popřál mnoho úspěchů 

i v příštím roce. 

Zpráva o činnosti OSH za rok 2024 byla přítomnými schválena. 
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7. Zpráva o čerpání rozpočtu za leden - říjen 2024 - přednesla Věra Sedláčková: 

Příjmy OSH - členské příspěvky - jejich výše byla překročena u dospělých i u MH, 

dalšími příjmy  je tržba za prodejní materiál - je objednáván dle požadavků sborů, dále 

provize HVP a dotace. Na účtu máme prozatím pouze dotace Pk, dotace MŠMT,MV a 

NSA budou odeslány v měsíci prosinci.  

Výdaje OSH - nebyly žádné větší odchylky od schváleného plánu kromě nedočerpané 

částky na nedotační soutěže MH - některé se z důvodu nepříznivého počasí letos 

nekonaly, budou realizovány v příštím roce a s tím bude počítat i plán pro ORM. 

Kromě drobných odchylek jsou položky v souladu se schváleným plánem rozpočtu. 

Zpráva o čerpání rozpočtu za leden - říjen 2024 byla přítomnými schválena.  

 

 

8. Zpráva okresní kontrolní a revizní rady - Ing. Karel Dlouhý: 

Seznámil se složením rady, hovořil o jednotlivých jednáních a kontrolách na OSH, 

v letošním roce proběhly 3 kontroly. V účtování a vedení účetní evidence nebylo 

shledáno závad. Výsledky kontrol jsou pravidelně předkládány výkonnému výboru 

OSH, rovněž tak je kontrolováno čerpáno schváleného rozpočtu z hlediska účetního i 

z hlediska hospodárného vynakládání prostředků. 

Na závěr popřál Ing. Dlouhý klidné prožití vánočních svátků a úspěchy v roce 2025.  

Zpráva OKRR OSH Rokycany byla přítomnými schválena. 

 

 

9. Návrh rozpočtu OSH Rokycany na rok 2025 - Věra Sedláčková: 

Rozpočet na rok 2025 vychází ze skutečností letošního roku.  

Příjmy - výše odvodů členských příspěvků je plánována podle počtu členů, předpoklad 

částky na prodejní materiál je obdobný jako v letošním roce, dále bude upravováno 

podle požadavků sborů. Výše dotací MŠMT, MV, NSA a Pk je předpokládána 

obdobná jako výše dotací v letošním roce.  

Výdaje - bude mírně zvýšena položka na cestovné, proplácí se pouze cesty na jednání 

do Přibyslavi a na jednání KSH Pk. V položkách odborných rad je počítáno s částkou 

na případná školení. Byla zvýšena částka na nedotační soutěže a akce MH, protože se 

v letošním roce z důvodu nepříznivého počasí některé neuskutečnily.  

Rozpočet počítá pro rok 2025 s mírným přebytkem. 

Návrh rozpočtu na rok 2025 byl přítomnými schválen. 
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10. Zprávy odborných rad: 

 

Odborná rada ochrany obyvatelstva - přednesl Vladislav Strejc: 

Nejprve oznámil svoji rezignaci na funkci člena ÚROO z rodinných důvodů.   

V letošním roce se konala celorepubliková konference ochrany obyvatelstva v České 

Třebové - téma Připravený občan, zúčastnili se i zástupci našeho okresu. V letošním 

roce měl proběhnout semínář ochrany obyvatelstva, pro malý počet zájemců se však 

nekonal. SH ČMS připravuje návrh směrnice pro ochranu obyvatelstva, důraz je 

kladen zejména na týlové zabezpečení, požární ochranu nebo evakuaci osob.  

Nejvýraznější cvičení z oblasti ochrany obyvatelstva se v letošním roce konalo 

v okrese Plzeň - sever, náš okres se nezúčastnil. V. Strejc doporučil přítomným 

seznámit se se směrnicí ochrany obyvatelstva. V našem okrese není mnoho 

technických prostředků pro týlové zabezpečení a směrnice uvažuje i o dalších 

činnostech finančně méně náročných. 

Na závěr  V.Strejc zmínil  kolonku v hlášení o činnosti sboru, která se týká ochrany 

obyvatelstva a upozornil na její správné vyplnění.  

 

            Odborná rada mládeže - přednesla Jarmila Baslová: 

            Oznámila, že v letošním roce odstupuje ze zdravotních důvodu z funkce vedoucí   

            ORM, do této funkce byla navržena Jarmila Baslová ml. - SDH Dobřív a jako její  

            zástupce Vladimír Brandtner, SDH Mirošov. Tento návrh bude předložen ke 

            schválení výkonnému výboru, který následně jmenuje novou vedoucí ORM. 

            ORM se v letošním roce sešla 9x, připravovaly se jak okresní, tak i krajské soutěže.  

            Bylo řešeno rozdělení dotací, školení, akce MH a byl zpracován plán práce na 

             rok 2025. Bylo uspořádáno celkem 8 soutěží, kterých se mohou zúčastnit i sbory, 

            které nedosáhnou počtem soutěžících na Plamen - je to pexeso, uzlování, plnění 

            odborností, noční branný závod, požární útoky. V letošním roce byl okres Rokycany  

            spolupořadatelem krajského kola Plamen a krajského kola ZHVB.  

            Jarmila Baslová přečetla výsledky jednotlivých soutěží.  

            Školení vedoucích a instruktorů MH proběhlo v měsíci dubnu, všech 35 účastníků  

            úspěšně složilo závěrečnou zkoušku.  

            V měsíci dubnu proběhla noční soutěže MH 

            V měsíci květnu okresní kolo Plamen v Rokycanech 

            V měsíci červnu okresní kolo PS v Holoubkově a zároveň soutěž dorostu ,  kde  

            družstvo SDH Osek postoupilo do krajského kola. 

            V měsíci červnu krajské kolo Plamen v Rokycanech a následně běh na 60 m, 

            kde 6. místo obsadil Václav Herajt ze SDH Osek a postupuje do republikového kola. 

            Na měsíc září byly naplánovány požární útoky, z důvodu záplav se však nekonaly, 

            Soutěž se přesouvá do roku 2025.  

            V měsíci říjnu proběhlo v Břasích  okresní i krajské kolo ZHVB, kde dorostenci ze  

            SDH Osek postupují z dosaženého 2. místa  do republikového kola soutěže.  

            Krajského školení vedoucích odborných rad  se konalo v Trhanově a zúčastnili se i  

            vedoucí z našeho okresu.   

            Na posledním jednání ORM byl dopracován plán práce ORM na rok 2025 a je 

            zveřejněn na stránkách OSH Rokycany. 

            Na závěr Jarmila Baslová poděkovala všem vedoucím MH, rozhodčím, technické četě, 

            zdravotníkům, také starostům obcí, ve kterých se konaly soutěže, výkonnému výboru 

            a všem, co při soutěžích pomáhali. Popřála všem novým vedoucím a celé radě hodně 

            úspěchů v jejich práci.  
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          Odborná rada represe - zprávu přečetl za nemocnou Barboru Svobodovou Miloš 

          Svoboda: 

          Barbora Svobodová byla dne 6. 3. 2024 jmenována výkonným výborem OSH jako  

          vedoucí  odborné rady represe OSH Rokycany. V roce 2024 se konala dvě jednání rady. 

          Projednávalo se okresní kolo PS v Holoubkově, které se uskutečnilo 1. 6. 2024, 

          Dále zprávy okrsků, změna loga Pk, kladl se důraz na to, aby všichni sportovci byli  

          evidováni v rejstříku NSA. Na programu byla i příprava skupin dobrovolníků ochrany 

         obyvatelstva a informace o cvičení OO v měsíci srpnu 2024. Byl podán návrh na spojení  

         okresních a krajských kol soutěží v PS z důvodu klesajícího počtu účastníků. 

         Jednání se zúčastnili zástupci okrsků Cheznovice, Mýto, Štítov, Radnice.  

         SDH Kornatice - proběhlo taktické cvičení v dálkové dopravě vody a stěhování 

         do nové hasičské zbrojnice. 

 

         Odborná rada prevence - za nepřítomného Vladimíra Vaindla přednesl zprávu 

         Miroslav Frost: 

         Vladimír Vaindl bude po domluvě s výkonným výborem v příštím roce zastupovat 

         ve funkci vedoucího odborné rady prevence dlouhodobě nemocného Marka  

         Sýkoru. V letošním roce se z těchto důvodů bohužel rada nesešla, jinak se zpravidla 

         schází ke svému jednání 2x ročně. Na jaře proběhla každoroční soutěž požární ochrana 

         očima dětí, kterou letos vyhodnocovali pouze členové odborné rady mládeže. Zúčastnilo 

         se 8 škol a 2 sbory. Práce předložilo celkem 112 dětí, v příštím roce se vyhodnocování 

         zúčastní opět i preventista. Na podzim je zpravidla tématem jednání rady prevence 

         začátek topného období a předcházení možným problémům.  V příštím roce rada 

         už uskuteční jarní i podzimní jednání.  

         Do konce roku bude ještě zpracován plán práce pro rok 2025. 

 

11. Příprava řádných valných hromad sborů a okrsků - hovořil Miloš Svoboda: 

Informoval o termínech a pokynech ze SH ČMS, přečetl doporučený program výroční 

valné hromady. Další termínované úkoly- odevzdat registrační list MH, pokud má sbor 

mladé hasiče, odevzdat registrační list sport, pokud má sbor sportovce, v termínu 

odevzdat hlášení o činnosti sboru (elektronicky) a uhradit členské příspěvky.  

 

12. Diskuse: 

- starosta OSH Miroslav Frost předal vyznamenání členům výkonného výboru: 

Radek Franta - medaili Za mimořádné zásluhy 

Jiří Reindl -medaili Za mimořádné zásluhy 

Michal Lauber - medaili Za mimořádné zásluhy 

Jarmila Baslová  - řád sv. Floriána 

Jan Pecháček - řád Sv. Floriána 

 

- Miloš Svoboda navrhl, aby ho na jednání VV KSH zastupoval nadále Radek 

Franta - SDH Kříše (dosud dočasný zástup z rodinných důvodů). 

Dále navrhl, aby na shromáždění představitelů OSH byl delegován za dlouhodobě 

nemocného Jana Pecháčka Ladislav Král - SDH Podmokly. 

Návrh byl přítomnými schválen.  
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- starosta KSH Pk Josef Černý:  

Poděkoval za pozvání na shromáždění představitelů sborů. Letošní rok byl pro 

spolupráci s KSH velmi náročný - okres Rokycany byl spolupořadatelem dvou 

krajských kol soutěží (Plamen a ZHVB) a závodu 60 m. Soutěže byly hodnoceny 

kladně, dobře zabezpečené, je třeba zlepšit zajišťování překážek. Daří se plnit 

dlouholetý program, schválený na shromáždění starostů v Lužanech. Daří se 

rovněž rozvíjet spolupráci s okresem KV, zejména v oblasti aktivu zasloužilých 

hasičů, proběhlo setkání ZH obou krajů v Dobřívě. Hovořil o změnách ve 

výkonném výboru i o vedoucích odborných rad na úrovni KSH.  

V příštím roce proběhnou přípravy na volby v roce 2026. Pokud by chtěl někdo 

provést volby v roce 2025, tytéž administrativní úkony by musel provést i v roce 

2026.  

V současné době je řešena úprava stanov SH ČMS, na stránkách dh je kontaktní 

formulář, prostřednictvím kterého je možno zasílat návrhy a připomínky ke 

stanovám.  

Proběhlo krajské kolo soutěže dorostu a požárního sportu, pořádáno v Klatovech, 

velice době zabezpečeno, na soutěžích byl i dostatek rozhodčích.  

Další akce letošního roku - vyhodnocení soutěže požární ochrana očima dětí a 

setkání reprezentačních kolektivů.  Zúčastnili se i představitele Plzeňského kraje, 

váží si práce dobrovolných hasičů. 

Josef Černý hovořil i dotacích MŠMT, MV a NSA. 

Požární sport byl na shromáždění starostů vyhodnocen jako nejrizikovější, Josef  

Černý upozornil na to, že překážky, hadice atd. musí být v souladu 

s bezpečnostními předpisy. V rámci sdružení se řešil i úraz sportovce - nečlena, 

což je při úrazu velký problém.  

NSA - v zákoně o požární ochraně byl požární sport veden jako příprava hasičů, 

dnes jsou soutěžící vedeni jako sportovci. Za člena - sportovce má sbor odvádět 

200 Kč ročně. Příspěvky mají být na SH ČMS uhrazeny do 31. 3. 2025, bude 

z nich financován regionální sport. Do 10. ledna je nutné zvážit, kteří sportovci ve 

sboru jsou aktivní a podle toho provést úpravy. 16. ledna bude vygenerován sumář 

sportovců s rozdělením na jednotlivé sbory. Pokud by ale sbor vyškrtal všechny 

sportovce a obec potom žádala dotace přes Můj klub, budou odmítnuty nebo 

kráceny. Důležitým kritériem pro statut sportovce  je soustavná příprava na soutěž.  

Pokud nastoupí do sboru člen - sportovec po 2. lednu, také uhradí 200 Kč, ale ty 

zůstávají na účtu OSH.  

Povodně - zasahovala i spousta dobrovolných hasičů. Armáda by měla dostat 

finanční odměny z důvodu účasti na povodních, dobrovolní hasiči však odměny 

neobdrželi.  

Na závěr Josef Černý poděkoval za činnost pro dobrovolné hasičů a do roku 2025 

popřál mnoho úspěchů.  

 

- František Pokštefl, SDH Osek - pokud tedy děti soutěží v rámci obce, nemusí být 

registrované v NSA (děti má sbor pojištěné). Upozornil na to, že OSH přijde o 

členy - děti více baví soutěže v rámci obce než soutěže postupové. 

      Děti jsou organizovány u několika kroužků, musí platit příspěvek u všech?  

 

- Josef Černý - příspěvek je oproti jiným zájmovým oblastem podstatně nižší 
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- Josef Černý - doporučil prověřit uzavřené pojištění, zda se vztahuje na soutěže, a 

dále - pokud bude sbor realizovat několik soutěží, na které se samozřejmě 

připravuje, už se na soutěžící vztahuje status sportovce. 

V každém případě příští rok bude rokem zkušebním a ukáže se, zda dojde ještě 

k nějakým změnám 

 

- Radek Franta - je třeba upravit pouze evidenci SDH, nebol i rejstřík NSA? 

 

- Josef Černý - v rámci naší centrální evidence po 15.1. se počet uzavře, v NSA si 

aktualizují sportovce sbory sami, má to vliv pouze na dotace Můj klub 

 

 

- Věra Sedláčková upozornila v souvislosti s úpravami sportovců v členských 

základnách, že mnoho sborů dosud nemá přístup do členské základny, je třeba 

v kanceláři OSH obdržet přístupová hesla 

 

- Patrik Šindler, SDH Kařez - počítá se s větší dotací na sportovce? 

 

- Josef Černý - je určena částka na jednoho sportovce krát počet sportovců, při 

nižším počtu sportovců bude přidělena nižší částka. Příspěvek je určen na rozvoj 

regionálního sportu. Zatím nevíme, zda to bude určeno na např. nákup překážek 

nebo dotace půjde prostřednictví KSH. Přerozdělit by se měla obdobná částka, 

jaká půjde z okresů na SH ČMS. 

 

-  Miroslav Vild, SDH Holoubkov - pokud se pořádá okrsková soutěž, na to nemusí 

být žádná dotace, soutěžící nemusí být vedeni jako sportovci, až pokud se zúčastní 

okresního kola. 

 

 

- Brig. Gen. Ing. František Pavlas, ředitel HZS Pk: 

Pozdravil jednání, poděkoval dobrovolným hasičům za práci a zejména odstupující 

vedoucí odborné rady mládeže Jarmile Baslové za její dlouholetou činnost 

v oblasti výchovy mladých hasičů.  

Hovořil o jednotkách v obci a jejich významu, i JPO V. jsou důležité například při 

technických zásazích - vichřice, povodně. Povodně v našem kraji postihly zejména 

Brdy a dále Otavu a Úslavu, byly zvládnuty a byla vyslána pomoc Olomouckému 

kraji. V průběhu povodní byly vyčísleny podrobně náklady jednotek a požádána 

vláda o uvolnění peněz, což se povedlo. Je to však administrativně velice náročné 

a finance budou uvolněny v lednu a hrazeny formou speciální dotace. O tyto 

dotace však musí obce požádat a následně má možnost vyplatit je členům 

jednotky. Povodně ukázaly velký zájem sborů, pomoc však musí být 

koordinovaná. Jednotky nemají dostatečné personální zajištění na 2x čtyři dny, 

které jsou pro pomoc nutné.  

Práce s mládeží je nesmírně důležitá proto, že z mladých hasičů, alespoň 

z některých, se posléze stávají členové jednotek požární ochrany.  

NSA - pokud bylo SH ČMS nařčeno z jakéhosi podvádění, pravděpodobně je to 

nadsazený počet sportovců z důvodu dotací. Když bude příspěvek 200 Kč za  



Str. 8 z 10 

skutečné sportovce, toto by se mělo upravit. Vybrané finance by se měly všechny 

vrátit do okresů, ale pokud se počet sportovců sníží například na třetinu, tak se na 

třetinu sníží i dotace od NSA. 

Na závěr popřál dobrovolným hasičům mnoho úspěchů a šťastné a klidné vánoce.  

 

 

- Ing. Karel Dlouhý - jako předseda OKRR vznáší kritiku - protože kontroluje i 

činnost OSH, důrazně upozornil na to, že na tomto slavnostním shromáždění by 

měli být všichni hasiči v uniformách. To bylo uvedeno i na pozvánce na 

shromáždění. Tím přítomní dokazují, jaký vztah mají k práci hasičů, které 

reprezentují.  

 

 

- Věra Sedláčková - upozornila na to, že od příštího shromáždění představitelů 

sborů budou materiály na jednání posílány pouze e-mailem. Který sbor nemá 

tiskárnu, nechá si dokumenty vytisknout na obecním úřadě nebo si je vyzvedne 

v kanceláři OSH. Každoročně je připravováno 66 obálek pro sbory, u prezence se 

jich rozdá cca 45 a zbytek se potom stornuje.  

Dále hovořila o vyplnění Hlášení o činnost SDH - vyzvala sbory, aby tento 

dokument vyplňovaly přímo z evidence, je to daleko jednodušší, je tam už 

předvyplněný formulář. S tím souvisí i udělení přístupu do evidence sborů. 
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13. Návrh na usnesení, schválení usnesení. 

Návrh na usnesení přednesl za návrhovou komisi RNDr. Jan Sedláček: 

 

Shromáždění představitelů sborů okresu Rokycany po vyslechnutí zprávy o činnosti 

okresního sdružení, zprávy o čerpání rozpočtu, revizní zprávy, návrhu rozpočtu na rok 

2025, zpráv odborných rad mládeže, represe, prevence, pro ochranu obyvatelstva a 

diskusi navrhuje následující usnesení.: 

 

I. BERE NA VĚDOMÍ 

a) Zprávy odborných rad mládeže, prevence, represe, ochrany obyvatelstva 

b) Zprávu mandátové komise 

 

II. SCHVALUJE 

a) Program jednání 

b) Volbu zapisovatele:   Věra Sedláčková, SDH Přísednice 

c) Ověřovatele zápisu:   Michal Štědrý, SDH Týček 

                                   Michal Lauber, SDH Vranovice 

d) Mandátovou komisi:  Zbyněk Knot, SDH Třebnuška 

                                   Jiří Tumpach, SDH Drahoňův Újezd      

e) Návrhovou komisi:    RNDr. Jan Sedláček, SDH Přísednice 

                                   Pavel Brezňan, SDH Vísky      

Skrutátoři:                  Šárka Frostová, SDH Cheznovice 

                                   Ing.KarelDlouhý, SDH Bušovice 

f) Zprávu o činnosti OSH Rokycany za rok 2024 

g)  Zprávu o hospodaření OSH za leden - říjen 2024 

h) Zprávu okresní kontrolní a revizní rady 

i) Návrh rozpočtu OSH Rokycany na rok 2025 

j) Schvaluje Radka Frantu za člena  VV KSH Plzeňského kraje 

k) Schvaluje Ladislava Krále, SDH Podmokly jako delegáta na shromáždění 

představitelů OSH Plzeňského kraje 

 

III. UKLÁDÁ 

1) Starostům SDH  

a) Zajistit zdárný průběh ŘVH sborů v termínu do 31. 1. 2025 a termíny 

ŘVH nahlásit na kancelář OSH 

b) Odevzdat (elektronicky odeslat)  hlášení o činnosti SDH za rok 2024 

v termínu do 31.1. 2025 

c) Do 31. 1. 2025 uhradit odvody členských příspěvků v nezměněné výši 

250 Kč za člena a 200 Kč za mladé hasiče 

d) Odhlášení členů z evidence SDH je nutné nahlásit na kancelář OSH do 

konce roku 2024 

2) Starostům okrsků  

a) zajistit zdárný průběh ŘVH okrsků, termín do 28. 2. 2025 a termín 

nahlásit na kancelář OSH 

 

      3. Odborné radě represe 

          a) zajistit na okresní a krajskou soutěž dospělých, dorostu a mladých hasičů  

              dostatečný počet rozhodčích 

b)na okresní kolo soutěže zajistit technickou četu 
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14. Závěr 

Závěr jednání provedl starosta OSH Miroslav Frost, který poděkoval přítomným za 

ukázněnost a přístup na dnešním jednání, hostům poděkoval za přednesené projevy.  

Popřál krásné prožití vánočních svátků, hojnost zdraví, lásky a porozumění nejen 

hasičům, ale i jejich blízkým a rodinám a popřál šťastný návrat domů. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal:                           Věra Sedláčková                            …………………………… 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:      Michal Štědrý, SDH Týček            …………………………... 

                                       

                                        Michal Lauber, SDH Vranovice………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

             

 

 

 

 

 

 

 

        

             

            

             

             

         

             

 

             

             

             


